





借 INFORMATION STATION

Information Station-Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~"You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered via friendly, Taiwanese-style service, the Taiwan Tourism Bureau has collaborates with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish "Information Stations" that help visitors in Taiwan.

You can spot an "Information Station" by its yellow, round"Information Station"sign with black letters.Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add "local characteristics" and "hospitability" to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the "Information Station"!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765

借問站 友善服務真正讚

「借問一下‧哪裡有好吃的?」、「借問一下‧這裡的特產是什麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題‧來到借問站輕鬆的「借問一下……」‧就會有讓人讚不絕口的驚喜!

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務·協助自由行旅客解決疑難雜症·交通部觀光局特別與全臺友善店家與服務單位合作設立「借問站」·讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口·您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌·借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外·並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」,就是想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗,可看見臺灣之美,也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」,快去借問一下!。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (1) 0800-011765

人生地不熟•一問解千愁

New Information Stations-Enjoy friendly experiences



暖暖小館

周邊地區旅遊諮詢服務



Taipei City,New Taipei City,Keelung i-center Travel Service System		
Keelung Visitor Information Center	No. 5-1, Gangxi Street, Ren'ai District, Keelung City	02-24287664
Fulong Visitor Center	No.36, Xinglong St., Fulong Village, Gongliao Dist., New Taipei City	02-24991210
Yehliu Visitor Center	No.167-1, Gangdong Rd., Wanli Dist., New Taipei City	02-24922016
Jinshan Visitor Center (Yehliu Service Station)	No.171-2, Huanggang Rd., Jinshan Dist., New Taipei City	02-24988980
Baisha Bay Visitor Center	No.33-6, Xiayuankeng , Demao Village, Shimen Dist., New Taipei City	02-86355100
Sanzhi Visitor Center	No.164-2, Putoukeng, Pupin Village, Sanjhih Dist., New Taipei City	02-86355143
Guanyinshan Visitor Center (Guanyinshan Service Station)	No.130, Sec. 3, Lingyun Rd., Wugu Dist., New Taipei City	02-22928888

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (() 0800-011765



借問站資訊



暖暖小館

位於暖暖老街上,是當地知名傳統的合菜餐廳,店內除提供中式酒家菜外也有湘菜料理及創意海鮮料理等選擇豐富。可見其料理之美味,目前掌廚的是第二代主廚吳忠信,他曾跟隨台灣八大名廚—高天賜學習廚藝,可見廚藝一流。

Nuan Nuan Restaurant

Located on Nuannuan Old Street, the restaurant is a well-known traditional Chinese restaurant that offers a wide selection of Chinese restaurant dishes as well as Hunan cuisine and creative seafood dishes. This is a testament to the tastiness of the dishes on offer. The head chef is the second-generation owner Wu Chung-Hsin, who studied under one of the eight most renowned chefs in Taiwan - Kao Tien-Tzu, which is demonstrated in Wu's first-class cooking skills.



台灣好行・台灣觀巴

台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行(景點接駁公車)」服務將旅客從景點附近的臺鐵、 高鐵等交通場站接送至主要觀光景點,是想自行規劃行程又不想 開車或跟團的旅客,節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel

The "Taiwan Tourist Shuttle" is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.







台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點,規劃多種精采套裝行程,悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化,發現臺灣無限魅力!「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務,讓您輕鬆體驗低碳小旅行。

Taiwan Tour Bus-In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.









台灣礦工醫院

井上園日本料理

暖暖親水公園

85度C咖啡

想不到小食堂 1 大來粿仔湯

Nuan Nuan Restaurant is the starting point and these are the recommended attractions within 10 minutes by car

珍味香餅店

阿華炒麵暖暖店 9 肚食雞

小林湯包 Xiaolin Soup Rups

暖暖淨水廠百年幫浦間 × 舞麥窯 手工麵包

10

min

<mark>8</mark> 珍味香餅店 凹

Dushiji

Jen Wei Shiang Food

(a) 02-24574956 (b) 08:00-21:30

♀ 基隆市暖暖區暖暖街182號

♀ 基隆市暖暖區暖暖街205號

10 暖暖淨水廠百年幫浦間 💿

11 想不到小食堂 🔀

Xiangbudao Bistro

No. 205, Nuannuan St., Nuannuan Dist., Keelung City

17:00-21:00

Nuannuan Water Purification Plant Century-old Pump

紅磚建築的「百年幫浦間」、是座簡約古樸的百年歷史建

築,建於西元1897年是台灣第一座淨水廠,輸送給全基隆

的用戶,同時也是台灣自來水事業發展史的最佳見證。

The red brick building "Century-old Pump" is a simple and rustic century-old building. Built in 1897, it's the first water

purification plant in Taiwan, delivering water to people all over Keelung. It is also the best testimony to the history of Taiwan's water supply industry.

□) 02-24595556 ① 11:00-14:00 休 週一 MON

No. 182, Nuannuan St., Nuannuan Dist., Keelung City

暖暖小館為出發地 10分鐘內車程推薦景點

Khehsio coffee st<mark>ud</mark>io 🔳

暖暖小館

址:基隆市暖暖區暖暖街159號 話: 02-24588106

11:00-14:00

17:00-21:00(週四公休)

站: www.facebook.com/ 暖暖小館-150384628348048/

「暖暖小館」是暖暖區老字號的餐廳雖然以中式合菜為 主,但最知名的卻是湘菜「左宗棠雞」,這道菜講究火 候, 先炸後炒, 上桌時表皮酥脆、雞肉軟嫩, 吸引不少 老饕特地前來品嚐、還備有專屬停車場停車便利。

Nuan Nuan Restaurant

Address: No. 159, Nuannuan St., Nuannuan Dist.,

Keelung City Phone: 02-24588106

Hours: 11:00-14:00

17:00-21:00(Close THU)

Website: www.facebook.com/

暖暖小館-150384628348048/

"Nuan Nuan Restaurant" is a historic restaurant in the Nuan Nuan District of Keelung City. Although it specializes in Chinese table cuisine, the most famous dish is "General Tso's Chicken." The dish requires the masterful care of heat, fried first and then stir-fried. When served, the skin is crispy and the chicken is soft and tender, attracting many foodies to come and savor it. Dedicated parking is also available to patrons for thoughtful convenience.

Food / Accommodation / Places to go

1 井上園日本料理 😵

Jingshangyuan Japnese Cuisine

- 基隆市暖暖區過港路114號 No. 114, Guogang Rd., Nuannuan Dist., Keelung City
- (a) 02-24593738 (b) 11:30-14:30,17:00-21:00

黃麵 🔀

Yellow Noodles

- 基隆市暖暖區過港路77號 No. 77, Guogang Rd., Nuannuan Dist., Keelung City
- 18:30-23:00 休 週三、週日 WED,SUN

3 暖暖壺穴 💿

Nuannuan Potholes

『暖江橋』下可見河床有許多圓形坑洞‧這是歷經千百 年侵蝕,而產生大大小小的『壺穴』,這裡是全臺灣最 大的壺穴群約2000多個。

Under the Nuanjiang Bridge, there are many round potholes in the riverbed, which have been eroded over the centuries. This is the largest group of potholes in Taiwan, with more than 2,000.

暖暖麵店🔀

Nuannuan Noodles Shop

- 基隆市暖暖區暖暖街81號
- No. 81, Nuannuan St., Nuannuan Dist., Keelung City 🗐) 0930-865008 🕔 週一~三、五 (MON-WED,FRI) 08:30-17:00
 - 休 週三、六、日 (WED,SAT,SUN)

🤨 暖暖親水公園 🔾

Nuannuan Water Park

溪床的壺穴地形饒富變化,橫跨基隆河的暖暖清水吊橋 ·即可到達暖暖親水公園的戲水區 · 戲水區內有圓形水 廣場及噴水橋,是親子夏日玩水的好去處

The topography of the potholes in the creek bed is very varied. The Nuanuan Suspension Bridge across the Keelung River leads to the water playing area of Nuanuan Water Park, which has a circular water plaza and a water fountain bridge. making it a great place for parents and children in summer.

義棧手工窯烤披薩♡

- Yizhan Handmade Kiln Baked Pizza
- 基隆市暖暖區東勢街1-25號 No. 1-25, Dongshi St., Nuannuan Dist., Keelung City
- 🔝 02-24594593 🕔 11:00-21:00 休 週一 MON

7 大俠牛肉麵 🔀

基隆市暖暖區東勢街6號 No. 6, Dongshi St., Nuannuan Dist., Keelung City

🗐 0937-507832 🕔 09:30-21:00 体 週日 SUN

Daxia Beef Noodles

No. 18, Ln. 379, Nuannuan St., Nuannuan Dist., Keelung City

□) 02-24574066 (12:00-14:00 休 週— MON 17:00-20:00

♀ 基隆市暖暖區暖暖街379巷18號

13 大來粿仔湯 🕄

Dalai Steamed Cake Sliced Soup

景點

美食 Cuisines

暖暖壺穴

暖暖車站

暖壽山

暖暖小館

14 藝小棧咖啡坊

Nuan Nuan Restaurant

15

暖暖運動公園

東碇路 Dongding Ro

暖暖麵店

義棧手工窯烤披薩

暖暖的 13

♀ 基隆市暖暖區暖暖街544號 No. 544, Nuannuan St., Nuannuan Dist., Keelung City

• 地點

🗐) 02-24583955 🕔 11:00-20:00 体 週日 SUN

13 暖暖的 😵

Nuannuande

- ♀ 基隆市暖暖區暖暖街379巷125號 No. 125, Ln. 379, Nuannuan St., Nuannuan Dist., Keelung City
- (a) 02-24588895 (b) 11:30-14:30
- 休 週一、週日 MON,SUN

14 藝小棧咖啡坊 🖸 Yixiaozhan Café

- 基隆市暖暖區東勢街33-2號 No. 33-2, Dongshi St., Nuannuan Dist., Keelung City
- (11:00-18:30) 0975-163962

15 暖暖運動公園 🔾

Nuannuan Sports Park

♀ 基隆市暖暖區東碇路15號 No. 15, Dongding Rd., Nuannuan Dist., Keelung City

16 世界活海鮮餐廳 🕄

更多資訊 re informati

Shijie Seafood Restaurant

• 暖暖自行車道

小市場咖啡

東碇路 Dongding Road

世界活海鮮餐廳 16

碇內吊橋

萬金缸爐 碳烤燒餅店

旭家私廚

本丸爺爺咖啡店

● 公有源遠市場

基隆市文化觀光局接受 TAIWAN 交通部観光響 Tourism Administration, MOTC

♀ 基隆市暖暖區源遠路129號 No. 129, Yuanyuan Road, Nuannuan District, Keelung City

基隆公車動態 Geelung Bus new

TAIWAN

- (a) 02-24581677 (b) 11:30-21:00
- 依臉書公告According to Facebook announcement

蜀風小吃店 😵

Shufeng Bistro

- ♀ 基隆市暖暖區源遠路206號 No. 206, Yuanyuan Rd., Nuannuan Dist., Keelung City
- 17:00-20:00

18小市場咖啡 🐬 🖸 Mini Market Café

- ♀ 基隆市暖暖區暖碇路36之1號
- No. 36-1, Nuanding Rd., Nuannuan Dist., Keelung City
- (a) 02-24594554 (b) 11:00-21:00
- 休 週二、週三 TUE,WED

19 本丸爺爺咖啡店 🕃

Grandpapa Cafe ♀ 基隆市暖暖區源遠路249巷171號

No. 171, Ln. 249, Yuanyuan Rd., Nuannuan Dist., Keelung City (a) 0933-716852 (b) 11:00-18:00